

5H4M TOKYO DAISUKI, MT. FUJI & HAKONE

Nota: Tiket penerbangan / jadual perjalanan / tempahan hotel yang dipaparkan adalah tertakluk kepada perubahan berdasarkan jadual penerbangan dan ketersediaan hotel pada tarikh perjalanan yang dipilih. Pihak Pengunjung berhak membuat perubahan tanpa sebarang notis terlebih dahulu.

<p>Hari Pertama Makan Malam</p>	<p>KETIBAAN TOKYO (LAPANGAN TERBANG HANEDA) Setibanya di Lapangan Terbang Haneda anda akan dipindahkan ke hotel di bandar Tokyo untuk mendaftar masuk menaiki kenderaan kongsi (Share Shuttle). Nikmati masa lapang anda sendiri (free & easy) untuk menerokai bandar Tokyo.</p>
<p>Hari Kedua Sarapan Pagi</p>	<p>TOKYO – LAWATAN SETENGAH HARI DAISUKI Selepas sarapan pagi di hotel, terus ke lawatan selama setengah hari ke Tokyo Daisuki.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Harajuku Takeshita Dori - peluang pantas untuk menangkap gambar simbol Harajuku • Stesen Shibuya - Perhentian Foto secara cepat di Patung Anjing Setia 'Hachi' dan Shibuya Scramble Crossing • Imperial Palace - Lawati Sakuradamon Gate & Niyubashi Imperial Palace Plaza • Tsukiji - Pasar Ikan terbesar di dunia, mengunjungi kawasan luar Pasar sahaja • Pekan Elektrik Akihabara – Masa Lapang anda sendiri, dan lawatan akan ditamatkan di sini. <p>Lawatan akan tamat di Pekan Elektrik Akihabara. Masa lapang anda sendiri untuk menerokai bandar Tokyo dan membuat perancangan anda sendiri untuk kembali ke hotel.</p>
<p>Hari Ketiga Sarapan Pagi Makan Tengah Hari</p>	<p>TOKYO – MT FUJI & HAKONE LAWATAN SIANG DENGAN MAKAN TENGAHARI & PULANG MENAIKI SHINKANSEN Luangkan 1 hari di kawasan Mt. Fuji/Hakone yang popular.</p> <p>Buat perancangan anda sendiri ke tempat pertemuan untuk memulakan lawatan. (Lawatan akan bermula dari Keio Plaza Hotel Tokyo Main Tower Tingkat 3 di Shinjuku - Pejabat Jualan JTB Sunrise Tours)</p> <ul style="list-style-type: none"> • Stesen ke-5 Mt Fuji – Bas akan menuju ke Stesen ke-5 di sepanjang Laluan Subaru. Stesen Ke-5 terletak pada 2,300 meter (7,546 kaki) di atas paras laut. Pada ketinggian ini, anda akan terpesona dengan pemandangan indah dan menakjubkan dari atas awangan. • Makan tengah hari – Nikmati masakan gaya Jepun di restoran tempatan. • Hakone Sky Gondola – Perjalanan sehala yang menakjubkan dengan menaiki kereta kabel. • Lembah Owakudani – Lembah Gunung Berapi yang terkenal dengan lubang sulfur dan Telur Hitam. • Pelayaran Bot Lanun Di Tasik Ashi – Nikmati pelayaran tasik yang cantik merentasi Tasik Ashi yang cukup memukau • Pulang Ke Tokyo – pulang dengan menaiki <i>Bullet Train</i> (MELALUI SHINKANSEN)

	<p>Pemandu pelancong akan memberikan arahan tentang cara untuk kembali ke hotel anda sebelum menaiki kereta api. Tempat duduk kelas pelancong yang tidak ditempah digunakan untuk menaiki Bullet Train ini.</p> <p>(*Lawatan mungkin dibimbing ke destinasi alternatif sekiranya operasi Lake Ashi Cruise digantung atau bergantung pada keadaan jalan, kesesakan, dll)</p>
Hari Keempat Sarapan Pagi	TOKYO – MASA LAPANG SENDIRI
Hari Kelima Sarapan Pagi	<p>PELEPASAN TOKYO (LAPANGAN TERBANG HANEDA)</p> <p>Sarapan pagi di hotel, masa lapang anda sendiri sehingga masa yang ditetapkan untuk dijemput di lobi hotel untuk ke lapangan terbang bagi pelepasan penerbangan pulang anda.</p>

HOTEL-HOTEL:

- TOKYO: Hotel Sunshine City Prince atau seumpama (4 malam)

PAKEJ TERMASUK:

- Tiket penerbangan pergi balik kelas ekonomi (dari Kuala Lumpur)
- Penginapan 4 malam seperti yang dinyatakan di atas
- Makanan seperti yang dinyatakan di atas
- Bersiar-siar + bayaran masuk seperti yang dinyatakan di atas
- Insurans perjalanan

PAKEJ TIDAK TERMASUK:

- Mana-mana program yang tidak dinyatakan dalam jadual perjalanan di atas
- Semua perbelanjaan yang bersifat peribadi, contoh: tip, minuman, panggilan telefon
- Memberi tip kepada pemandu pelancong & pemandu tempatan. Bayar terus, anggaran 1000 YEN setiap seorang, setiap hari